
PROTOKÓŁ NR 16/11

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 28 czerwca 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 18:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Kamila Pietraszek,

4. Teresa Szczepańska,

5. Zofia Ujma,

6. Adam Bierowski,

7. Krzysztof Kapała,

8. Mariusz Kubiak,

9. Zbigniew Mazurak,

10. Zbigniew Piątek,

11. Paweł Pituch.

Nieobecna usprawiedliwiona: Maria Zielińska.

Zaproszone osoby:

12. Mirosław Górecki,

13. Grażyna Nawalaniec,

14. Andrzej Machnica.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Opinia  projekt  uchwały  w  sprawie  zgody  na  odstąpienie  od  żądania  zwrotu  udzielonej 

bonifikaty przy kupnie mieszkania. 

3. Opinia  projektu  uchwały  w  sprawie  przyznania  dotacji  Parafii  Rzymskokatolickiej  pod 

wezwaniem Imienia Najświętszej Maryi Panny w Kowarach.

4. Sprawy różne.

Ad.  1  Posiedzenie  Komisji  Budżetu  Planowania  i  Finansów  otworzył  przew.  P.  Artur  Wrona. 

Zapoznał zebranych z porządkiem posiedzenia.

Ad. 2  W sprawie projektu uchwały zgody na odstąpienie od żądania zwrotu udzielonej bonifikaty 

przy kupnie lokalu mieszkalnego, które po nabyciu za 1% wartości, zainteresowany sprzedał, następnie nabył 

lokal w Jeleniej Górze.

P.  Burmistrz  wyjaśnił  że  według  podjętej  uchwały,  nabytego  mieszkania  z  bonifikatą  99%  nie  można 

sprzedawać przez 5 lat. Rada Miejska ma możliwość odstąpienia od obowiązującego miejscowego przepisu,  
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jeżeli sprzedający wcześniej mieszkanie kupi lub zainwestuje w remont innego lokalu mieszkalnego.

Po dyskusji i zapytaniach Przewodniczący prosił o przegłosowanie projektu. Na dziesięciu obecnych członków 

komisji, 7 było przeciw odstąpieniu, 3 wstrzymało się od głosowania.

Ad. 3 W sprawie projektu uchwały o przyznaniu dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem 

Najświętszej  Maryi  Panny  w  Kowarach  na  dofinansowanie  prac  przy  obiekcie  zabytkowym  w  Kościele 

parafialnym, zapadła decyzja że w lipcu, pieniądze w budżecie będą przesunięte na ten cel z zaplanowanej 

kwoty 100 tys.  zł,  gdyż  ta  kwota  była  zaplanowana na  remonty obiektów zabytkowych.  Projekt  uchwały 

zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.

Ad. 4  W sprawach różnych P. A. Wrona spytał P. Skarbnik czy będzie rozpatrywany wniosek Dyr. 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących, Pani Krakowiak w sprawie dotacji do Gimnazjum.

Pani Skarbnik odpowiedziała że nie będzie.  Radna Ujma Zofia spytała czy P. Krakowiak dała wniosek na  

specjalnym druku którego oczekiwała P. Skarbnik.

Pani Skarbnik odpowiedziała że tak, ale wniosek jest niekompletny gdyż brak jest pieczątki starosty i źródła 

wskazania w budżecie.  Radny P. Kapała spytał  czy Pani Krakowiak została o tym pouczona,  P. Skarbnik  

odpowiedziała że będzie miała odpisane.

P. Burmistrz zaznaczył że po rozliczeniu I półrocza i uzyskaniu rzeczywistych danych o finansach podejmie 

korektę budżetu.

P. A. Wrona stwierdził że nie rozumie dlaczego P. Krakowiak ma wskazać źródło wskazania budżetu. Pani  

Skarbnik powiedziała że może np. zlikwidować etat zastępcy dyrektora.

Na  pierwszym  głosowaniu  odnośnie  projektu  na  wyrażenie  zgody  od  odstąpienia  od  żądania  zwrotu 

bonifikaty nie była obecna radna A. Klepacz która przyszła po głosowaniu na posiedzenie komisji.  

Wnioski Komisji:

1. Komisja Budżetu Planowania i Finansów pozytywnie zaopiniowała (jednogłośnie) projekt uchwały 

w  sprawie  przekazania  dotacji  Parafii  Rzymskokatolickiej  pod  wezwaniem  NMP  w  Kowarach  na 

dofinansowanie prac przy obiekcie zabytkowym Kościoła.

2. KBPiF negatywnie zaopiniowała (7 przeciw – 3 wstrzymujące) projekt uchwały udzielenia zgody 

na odstąpienie od żądania zwrotu udzielenia bonifikaty.

Protokołowała:                                                                                                                         Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                        Komisji Budżetu, Planowania i Finansów
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